
Adspurgt flere af vores egne projektejendomsmæglere i Randers, om man kan få disse byggeretspriser, som 
er indkalkuleret i totaløkonomiens forudsætninger for Flodbyen/Byen til Vandet, for nye etageboliger i 
Randers? 
 
Og her er svaret klart nej. (medmindre med at budgettere med underskud) 
Der er kun meget få steder hvor man kan sælge byggeretsværdier i det leje i Randers, og det er kun få stk. 
med speciel beliggenhed. 
Eks. er Standard etageboliger med en byggeretsansættelse på 1.700 kr. er skudt langt over mål. 
 
Hvor er kvalitetssikringen i prissætningen af dette? 
Hvilket prisleje sælges de nuværende nyopførte lejligheder i byen til? Og hvor mange sælges? Og til hvilke 
byggeretspriser? Eksempel ligger nyopførte almene boliger med en udlejningspris på mellem 600 – 950 kr. 
pr etagemeter i leje. 
 
Hvorfor har man ikke spurgt lokale mæglere med fingre på den lokale puls på boligsalg? 
 
Hvad gør det ved det samlede økonomiske grundlag for Flodbyen at byggeretsprisen er fastsat alt for højt? 
 

 
 
Kommunen bedes krydstjekke og ligge korrekt data og fakta på byggeretsværdier op i det samlede 
regnestykke inden man sætter første spadestik i Byen til vandet. 
Alle krydstjekkede fakta priser bedes ligges op til ny høring og vedtagelse i Byråd inden man går videre med 
projektet. 
 
Med venlig hilsen 
 
Erik Bo Andersen 
Kongelysdalen 14 
8930 Randers NØ 


